



Glory 580 SUV

Vehicle Specification 車輛規格

Manufacture and Model Year 製造及型號年份	: 2021	
Make 製造商	: DFSK	
Engine 引擎	: SFG 15T Turbocharged	
Type 類型	: Sport Utility Vehicle (SUV)	Engine Capacity 引擎容積 : 1,499cc
Max Power 最大馬力 (kW/ps/rpm)	: 110 / 150 / 5,600	Total Weight 總重量 : 2,035kg
Max. Torque 最大扭力(Nm/rpm)	: 220 / 1,800 - 4,000	
Transmission 傳動系統	: CVT with reverse, Front wheel drive	

(A) RETAIL PRICE OF MOTOR VEHICLE (汽車零售價)	\$102,602.74
(C) RETAIL PRICE OF WARRANTY (OPTIONAL) 可選購保證服務零售價目	\$17,397.26

Interior 內飾

• Black Colour Imitation Leather Interior	全黑色仿皮內籠
• Reversing View Monitor	倒車影像器
• Steering Wheel And Dashboard Integrated Information	軚盤及綜合信息儀表板
• Flexible 7 Seats Interior	2+3+2 可摺合式佈局座椅
• GPS Navigation	GPS 衛星導航
• Auto Up/ Down Power Window On Driver Seat	司機位一鍵到底窗戶開關
• 8 Inches HD Touch Screen Audio And Smart Phone Connecting System	八吋高清觸碰式智能顯示屏及智能電話連接系統
• Parking Sensor	泊車警示器
• Double Blower with Rear Control Panel	中後排空調控制器及風口
• Vehicle Running Recorder	原廠行車紀錄儀
• Dual Located Dual Tone Speaker	雙聲道雙音車輛音響

Exterior 外觀

• Electric Power Sunroof	全電動天窗
• LED Daytime Running Night	LED日間行車燈
• 4 Wheel Disc Brakes	四輪碟式制動
• Lightweight Reinforced Frame & Structure	輕量強化車架
• 17 Inches Vehicle Alloy Rims	17吋車輛合金輪圈
• Tyre Pressure Monitoring System	車頂行李架路軌
• Power Door Lock	電動門鎖
• MacPherson Strut Suspension	麥花臣支柱懸掛
• Hill Hold Control	斜坡輔助系統
• Spare Tyre	備用輪胎
• Auto Power Folding And Outer Review Mirror With Power Adjustment	兩側電子摺合式及可調校式倒後鏡
• Vehicle Immobilizer Alarm	車輛防盜警示系統
• Sporty Body Kit	運動化車身包圍
• Rear View Camera	倒車鏡頭

Warranty And Terms 保養期及條款細則

• Vehicle is pictured in enclosed catalogue may vary from models available in Hong Kong. Product information brochure and leaflet, vehicle structure, pricelist and specification are subject to change without prior notice. Information provided is for reference only. All specifications, price and availability are subject to change without prior notice. Oriental Swan Motor Group Limited reserves the all content of the above-mentioned provisions of the final decision.	產品圖片與本港出售之型號若有相異之處，產品宣傳品、車輛規格表和定價如有任何更改恕不另行通知。以上參考資料的產品規格、價錢及其供應如有更改恕不另行通知。如有任何爭議，東騰車業有限公司保留最終決定權。
• Oriental Swan Motor Group Limited will bear the warranty of each new vehicle for 36 months or 80,000 km (whichever comes first), with related conditions apply. Oriental Swan Motor Group Limited warranty will not cover the repairs, replacement or any other necessary adjustments arising out of the installation of non-DFSK alarm system. All optional equipment is subject to tax. For more details, please refer to warranty information.	東騰車業有限公司為每輛新車提供由出牌日起計為期36個月或首80,000公里(以先到期者為準)，並需受有關細則限制。本公司維修保用計劃不包括因安裝非DFSK(HK)原廠指定零件而導致需要維修，替換零件或其他調整之費用。所有附加設備均需繳付稅款。詳情請參閱車輛保養期資料。

First Registration Tax (首次登記稅 - 包括汽車零售價(A))	\$47,197.26
First Registration Tax (首次登記稅 - 包括汽車零售價及可選購保證服務零售價目(C))	\$8,002.74
Total Price Inclusive of HK Standard Specification and First Registration Tax 總銷售車價 (包括汽車零售價及首次登記稅)	\$149,800.00
Total Price Inclusive of HK Standard Specification, RETAIL PRICE OF WARRANTY (OPTIONAL) and First Registration Tax 總銷售車價 (包括汽車零售價、可選購保證服務零售價目及首次登記稅)	\$175,200.00

展銷及陳列室地址 : 香港新界元朗錦繡花園1號首層地下3號舖

Showroom Address: Shop 3, G/F, Meister Hse, 1 Fairview Park Yuen Long, Hong Kong

通訊地址 Correspondence Address : No. 201 Ha Tsuen, Tung Tau Tsuen, Yuen Long, N.T.

銷售熱線 Sales Hotline : (852) 9335 8886 / 2868 2729 Fax : (852) 2877 2884

維修熱線 Repairs Hotline : (852) 5299 4868